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Sosyal Araştırma ve Rehabilite Derneği

 
Request for Cash Distribution Service Provider
 
 Procurement No: SPFC01-2024
 
June 2024
	


تقديم على المناقصة :
· اخر يوم لاستلام المناقصات هو يوم الاحد 07/07/2024. الساعة 15:00 بتوقيت سوريا، يجب ان يسلم دفتر المناقصات التالي كاملا الى مكتب SARD   في محافظة حلب (اعزاز –سجو)
· على المزود ان يكتب رقم المناقصة واسمها على الظرف المغلق والمختوم.
· تحتفظ SARD بحق رفض اي عرض لا تحقق الشروط. (والعروض التي تم تقديمها بعد اخر موعد الاستلام النهائي سيتم رفضها)


يجب على مزود الخدمة تقديم العرض ضمن ظرفين منفصلين (ظرف للعرض المالي مختوم وظرف للأوراق الثبوتية وشهادات الخبرة والعقود المشابهة مختوم)[footnoteRef:1]. يوضع الظرفين في   ظرف مغلق ومختوم حصراً من قبل مزود الخدمة، ولا يقبل أي عرض خلافاً لذلك وسيتم رفض الظروف والعروض المختومة المرسلة بعد تاريخ الاستحقاق والعروض المرسلة بدون خبرة مثبتة والعروض التي تحتوي على معلومات مفقودة. ويحتوي هذا الظرف على: [1: .] 


1-  (ظرف العرض المالي) موقعا ومختوماً على كل صفحة من قبل مزود الخدمة ضمن ظرف خاص مختوم ومغلق.
2- (ظرف الأوراق الثبوتية) ويحتوي على : 
1- وثيقة تسجيل الشركة,في نفس المجال حصرا
2- صورة هوية صاحب الشركة (مزود الخدمة ). 

3- حساب بنكي تجاري وليس شخصي من  PTT. (بالليرة التركية والدولار الأمريكي)


4- اوراق ثبوتية تثبت ان  حساب ال PTT هو حساب تجاري وليس شخصي 

5- مدونة السلوك واستمارة تسجيل تاجر وتصريح عدم تعارض المصالح موقعاً على كل صفحة ومختوماً من قبل المتعهد.
6- شهادات توصية من منظمات تم التعامل معها موقعة ومختومة من قبل المنظمة.
7- وثائق عن عقود موضح عليها القيمة المالية بدقة عالية تم توقيعها وختمها (من كلا الطرفين ) من قبل مزود الخدمة مع منظمات ولأعمال مماثلة تم تنفيذها .( سيتم رفض كل عقد غير موقع او مختوم او غير واضح الطباعة).




	


Tendre submission 
· [bookmark: _Hlk168575804][bookmark: _GoBack]Last day for submission of bids is Sunday, 07/07/2024, at 15:00 Syria time. Completed tender book will deliver to SARD offices in Azaz (Sejo)
· Contractor must write the tender number and the name of the tender on the sealed envelope. 
· SARD reserves the right to reject any or all bids which do not respect the tender conditions (any offer that will be submitted after the deadline, will not be considered and will be rejected).
[bookmark: _Hlk134188738]The service provider must submit the offer under two envelops (Envelope 1: BoQ / financial offer, and Envelop 2: technical offer (previous contracts, portfolio, recommendations letters ... etc)[footnoteRef:2]. Both enveloped should be sealed and stamped. Non-sealed envelopes and offers sent after the due date and offers sent without proven experience and offers with missing information will be rejected. [2: ] 

1- Envelope1 : Financial offer, signed and stampend, inside a sealed envelop.

2- Envelope 2 : technical offer include as follow:
1- Company registration document, in the same domain exclusively
2-  ID photo for the company owner (Service Provider).
3- PTT account must be commercial not a personal account. (Both Turkish and US dollars accounts)  
4- Identification documents proving that the PTT account is a commercial account rather than a personal account.
5- Code of Conduct, Merchant Registration Form and Non-Conflict of Interest Declaration signed on each page and stamped by the contractor.
6- Certificates of recommendation from organizations that have been dealt with. 
7- Documents, of contracts showing the financial value of the contract with a description of the completed works with high accuracy that were signed and stamped by the Service provider and representatives of the organizations. (Any contract that is not signed, stamped or non-clear printed will be rejected).




معايير الاختيار المتبعة من قبل لجنة فض العروض Selection Criteria
	Criteria 
	 
Maximum points 
	Scoring Method 

	Price: Any price is unreasonable compared to the overall prices of other offers will be rejected unless this price is justified.
السعر: سيتم رفض أي سعر غير منطقي مقارنة بالأسعار العامة للعروض الأخرى ما لم يكن هذا السعر مبررًا.

	50% 
	Evaluated on the basis of the Price of the offer*50 

	Previous Experience 25 Point/ (Any contracts or recommendation letters dating back to before 2018 will not be considered and declined) the mark of technical expertise that is less than 10 marks ((i.e., 40% of the mark of technical expertise 25 mark) and therefore the financial offer will not be evaluated 
الخبرات السابقة الموثقة  25 علامة
( لا يقبل اي عقد قبل عام 2018 )
علامة الخبرات الفنية التي اقل من  10 علامات (( أي  40% من علامة الخبرات الفنية 25(  لن يتم فتح ظرفه المالي
A number of relevant projects 4 Marks for each project contract. . Contracts must be signed and stamped by all parties (Service Provider + donor/organization)
4 علامات لكل عقد (يجب ان تكون العقود ذات صلة  بالمشروع المقدم عليه ) ويجب ان يكون العقد موقعا ومختوما من الطرفين (مانح / منظمة+ مزود الخدمة )
2.5  points  for each recommendation certificate from local and IN NGOs and official governmental institutions only. Recommendation certificates before 2018 will not be counted. The recommendation certificate must be signed and stamped from the Donor/Organization ( Max 2 Recommendation certificate )
علامتين ونصف لكل شهادة توصية موقعة ومختومة حصراً من المنظمات المحلية والعالمية  والمؤسسات الحكومية الرسيمة فقط. لا تقبل الشهادات قبل تاريخ ٢٠١٨.شهادات الخبرة يجب ان تكون موقعة ومختومة من المانح/المنظمة ( شهادتين نوصية كحد اقصى )
Any contract and recommendation letter that is not signed, or is non-clear printed will be rejected 
اي عقد او شهادة خبرة غير موقعة او غير واضحة للطباعة سيتم رفضها 
	 40% 
	Evaluated on the basis of documented proven experience *40

	Previous experience with SARD - Based on SARD service provider Evaluation
	10%
	Evaluated on the base of documented proven experience *10

	Total 
	100% 
	 


[bookmark: _Hlk75965804]
	معايير رفض العروض
العروض الغير موضوعة بظروف مختومة ومغلقة والعروض التي تم تقديمها بعد اخر موعد الاستلام النهائي والعروض التي لم تستكمل جميع المعلومات الواردة والعروض الغير مرفقة بخبرات ومراجع.
علامة الخبرات الفنية التي اقل من 10 علامات (أي 40% من علامة الخبرات الفنية 25 )   وبالتالي لا يتم فتح العرض المالي مطلقا.
لا يجوز للموردين التقديم، وسيتم رفضهم على أنهم غير مؤهلين في الحالات التالية
· حالة الإفلاس أم في طور الإفلاس.
· الشركات الغير مسجلة
· مدرج في القائمة السوداء (حسب التقييم الخاص ب SARD)
· مذنب بارتكاب أخطاء جسيمة في الشرح وتوفير المعلومات،
· سيتم رفض أي سعر غير منطقي مقارنة بالأسعار العامة للعروض الأخرى ما لم يكن هذا السعر مبررًا.
· عدم الدقة والتلاعب في تقديم المعلومات الواردة في هذا المستند.
· انتهاك السياسات الموضحة في بيان مكافحة الرشوة أو مكافحة الفساد في SARD 
· أن يكون المتعاقد مدرجًا في أي قائمة صادرة عن الأطراف الخاضعة للعقوبات؛ أو تم استبعادهم حاليًا من المشاركة من قبل الأمم المتحدة او من قبل حكومة الولايات المتحدة أو المملكة المتحدة أو الاتحاد الأوروبي أو الحكومة الألمانية أو المنظمات الدولية العامة.
· اذا لم يكن هنالك اوراق ثبوتية تثبت ان  حساب ال PTT هو حساب تجاري وليس شخصي سيتم رفض العرض بشكل كامل 



ملاحظات عامة بخصوص المستندات المقدمة بالعرض
· يرجى تقديم اثباتات لمشاريع سابقة في مجال توزيع الكاش  والتي يجب ان تكون موقعة ومختومة من الطرفين ((مزود الخدمة+ المنظمة المانحة)) ، جميع الاوراق الثبوتية للمشاريع السابقة المقدمة التي لا تحتوي وصف الخدمة أو نطاق الخدمة أو نطاق العمل، وأسماء طرفين وتوقيعاتهم مع الاختام أو غير واضحة الطباعة سوف لن يتم اعتبارها بالتقييم.

· يتم اعطاء علامات لتعديلات العقود فقط عندما تتضمن ميزانية إضافية و / أو أنشطة جديدة. لن يتم اعطاء اي علامة على تعديلات العقود المتعلقة بفترة المشروع فقط (بما في ذلك العقود المبرمة مع SARD).

· شهادات التوصية من المنظمات المحلية والعالمية والمؤسسات الحكومية الرسمية فقط  بالاضافة الى الختم الحي.
	Exclusion criteria 
Non-sealed envelopes and offers sent after the due date and offers sent without proven experience and offers with missing information.  
The mark of technical expertise is less than 10 marks (i.e., 40% of the mark of technical expertise 25), and therefore the financial offer is not opened at all.
Contractors may not be considered, and will be rejected as ineligible if they:
· Are bankrupt or in the process of going bankrupt
· Unregistered companies.
· Blacklisted (as per SARD’s contractors’ evaluation)
· Are guilty of serious misinterpretation in supplying information
· Any price is unreasonable compared to the overall prices of other offers will be rejected unless this price is justified.
· Inaccuracy and manipulation in the presentation of the information contained in this document.
· Are in violation of the policies outlined in SARD Anti-Bribery or Anti-Corruption Statement.
· Service Provider is on any list of sanctioned parties issued by; or are presently excluded or disqualified from participation in this transaction by the United States Government or United Nations by the United States Government, the United Kingdom, the European Union, the United Nations, German Government, or public international organizations.
· If there are no supporting documents proving that the PTT account is a commercial account and not a personal one, the offer will be completely rejected.

General notes regarding documents submitted by the offer
· Please provide proof of previous projects in the field of the cash distribution. Contracts must be signed and stamped by all parties (Service Provider + donor/organization). All documents for previous projects submitted without description of service, scope of service or scope of work, names and signatures of two parties, with stamps and non-clear printed documents will not be considered by evaluation committee.
· Contract amendments are marked ONLY when they include additional budget and/or new activities. Contracts amendments concerning only project period are not marked (including contracts with SARD).
· Certificates of recommendation from local and IN NGOs and official governmental institutions only must be signed and stamped, 




[bookmark: _Hlk140097406]
Date/ التاريخ 
The organization is requesting a Service Provider to provide quotation on the specifications and description as described on the following table: 
تطلب المنظمة من مقدم الخدمة بتقديم عرض السعر الخاص به بناء على المواصفات الموضوعة في الجدول التالي :
Description of the items: / وصف العناصر:
	
	Items
السلعة
	Description
مواصفات السلعة
	Advance Capacity Amount 
القدرة المالية للدفع المسبق
	Unit
الوحدة
	Quantity requested
الكمية المطلوبة 
	Fees %
النسبة المئوية
	Total Price
المبلغ الكلي

	Option 1
الخيار الاول
	Field (Syria) cash payments distribution (Transfer Payment from SARD to the Company after payment to beneficiaries)

توزبع الكاش في سوريا , تحويل المبلغ المالي من منظمة سارد الى الشركة بعد الدفع للمستفيدين من قبل الشركة 
	Cash Payment Distribution to the beneficiaries
in two areas (Azez and Idleb) 
توزيع الكاش للمستفيدين في منطقتي (ادلب واعزاز) 
	
	Unit / Currency
الوحدة /العملة  
	1,649.600 USD  
	 
	 

	Option 2
الخيار الثاني 
	Field (Syria) cash payments distribution   (Transfer Payment from SARD to the Company before payment to beneficiaries)
توزبع الكاش في سوريا , تحويل المبلغ المالي من منظمة سارد الى الشركة قبل الدفع للمستفيدين من قبل الشركة
	Cash Payment Distribution to the beneficiaries
in two areas (Azez and Idleb)
توزيع الكاش للمستفيدين في منطقتي (ادلب واعزاز)
	

N/A
	Unit / Currency
الوحدة /العملة  
	1,649.600 USD  
	
	



/Capacity of Delivery: القدرة على التسليم 

Immediate	 ☐ 	1 day 	☐ 	2 days	 ☐ 	3 days	 ☐ 	More / Specify:…………
اكثر / يرجى التحديد .......    فورا ☐     1 يوم واحد ☐      2 يومين ☐      3 ايام ☐ 
Validity of the Offer/ صلاحية العرض:

Specify the validity of this offer: /يرجى تحديد صلاحية هذا العرض 

Remarks: /ملاحظات 



Thank you for your cooperation please take the following condition into consideration in your offer. 
نشكرك على تعاونك، يرجى أخذ الشرط التالي بعين الاعتبار في عرضك.

Please note that the money will be received and distributed in Turkish Lira or USD 
يرجى ملاحظة أنه سيتم استلام الأموال وتوزيعها بالليرة التركية أو الدولار الأمريكي
The Money will be transferred from Turkey to PTT inside Syria  
سيتم تحويل الأموال من تركيا إلى PTT داخل سوريا

The supplier will distribute funds to the beneficiaries according to the type of activity. For the regular cash, each beneficiary will receive $100 monthly for 8 months, with a total of 1,000 families benefiting from this activity. In the case of the winter response activities, each beneficiary will receive a one-time payment of $180, benefiting a 4720 Families
سيقوم المورد بتوزيع الأموال على المستفيدين حسب نوع النشاط. بالنسبة للنقد العادي، سيحصل كل مستفيد على 100 دولار شهريًا لمدة 8 أشهر، بإجمالي 1000 أسرة مستفيدة من هذا النشاط. وفي حالة أنشطة الاستجابة لفصل الشتاء، سيحصل كل مستفيد على دفعة لمرة واحدة قدرها 180 دولارًا، يستفيد منها إجمالي 4,720 أسرة.
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